

Αξιότιμοι Συνάδελφοι,

Σύμφωνα με το άρθρο 22, παρ. 4 του Καταστατικού του Ταμείου μας, κάθε μέλος έχει δικαίωμα να μεταβάλει το ύψος της τριμηνιαίας εισφοράς που καταβάλλει στον Κλάδο Εφάπαξ, υπό τον περιορισμό του εκάστοτε ισχύοντος κατώτατου και ανώτατου ποσού εισφορών. Το δικαίωμα μεταβολής της εισφοράς ασκείται μια φορά το χρόνο, με έγγραφη δήλωση που υποβάλλει στο ΔΣ από 10 Σεπτεμβρίου έως την 25^η Νοεμβρίου. Η μεταβολή ισχύει από 1^η Ιανουαρίου μετά την υποβολή της αίτησης μεταβολής.

Σχετικά με το κατώτατο και ανώτατο ποσό εισφορών σημειώνονται τα εξής:

- Η εισφορά μέλους για τον Κλάδο Εφάπαξ, (άρθρο 22 Παρ.2 του Καταστατικού), είναι τριμηνιαία και ορίζεται ως σταθερό ποσό με κατώτερο όριο τα εξήντα ευρώ (60 €) και ανώτερο όριο τα χίλια πεντακόσια ευρώ (1.500 €). Με βάση το άρθρο 105, παράγραφος 1 του νόμου 5078/2023, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 35 του νόμου 5178/2025, ορίζονται επιπρόσθετα όρια και ειδικότερα:

Οι ασφαλιστικές εισφορές που καταβάλλουν ο εργαζόμενος και ο εργοδότης υπέρ των Ταμείων Επαγγελματικής Ασφάλισης προαιρετικής ασφάλισης και των ταμείων του άρθρου 98 για τις συνταξιοδοτικές παροχές, καθώς και τα ασφαλιστρα που καταβάλλονται από τον εργαζόμενο και τον εργοδότη για λογαριασμό του εργαζομένου στο πλαίσιο ομαδικών ασφαλιστηρίων συνταξιοδοτικών συμβολαίων δεν επιτρέπεται να υπερβαίνουν ετησίως και σωρευτικά:

α) Για τους μισθωτούς και όσους αποκτούν εισόδημα από μισθωτή εργασία, το είκοσι τοις εκατό (20%) του αθροίσματος των ακαθάριστων αποδοχών τους από τη μισθωτή εργασία και των παροχών σε είδος του άρθρου 13 του Κώδικα Φορολογίας Εισοδήματος (ν. 4172/2013, Α' 167) που συνυπολογίζονται στο φορολογητέο εισόδημα από μισθωτή εργασία.

β) Για τους μη μισθωτούς, το ποσό των είκοσι χιλιάδων (20.000) ευρώ, αναπροσαρμοζόμενο κάθε έτος σύμφωνα με τον δείκτη τιμών καταναλωτή, όπως διαμορφώνεται την 31η Δεκεμβρίου κάθε έτους.

Για τον υπολογισμό του ανώτατου ορίου των παραπάνω περιπτώσεων δεν λαμβάνονται υπόψη ποσά, η καταβολή των οποίων επιβάλλεται με απόφαση της αρμόδιας αρχής, στο πλαίσιο των εποπτικών της αρμοδιοτήτων, ή διατίθενται για την κάλυψη λειτουργικών δαπανών.

Το μέλος φέρει την ευθύνη για την τήρηση του ως άνω ανώτατου ορίου εισφορών που ορίζει ο νόμος, καθόσον το ίδιο το Ταμείο δεν μπορεί να ελέγξει την ιδιότητα του μέλους (μισθωτός/ μη μισθωτός), ούτε και τα εισοδήματά του.

Οι εισφορές καθίστανται απαιτητές κατά την τελευταία εργάσιμη ημέρα του τριμήνου, εκτός και αν ορίζεται διαφορετικά στο ειδοποιητήριο πληρωμής (ιδιαίτερα για το τελευταίο ημερολογιακό τρίμηνο κάθε έτους για φορολογικούς λόγους).

- Η εισφορά μέλους που είναι εγγεγραμμένο και στον κλάδο Αλληλοβοήθειας ανέρχεται σε πενήντα ευρώ (50 €) ετησίως και καθίσταται απαιτητή μαζί με τις εισφορές Κλάδου Εφάπαξ του πρώτου ημερολογιακού τριμήνου κάθε έτους, ή του πρώτου τριμήνου εγγραφής του ασφαλισμένου στο ταμείο. Με την υπ' αριθμ. 125/12-12-2014 συνεδρίαση Δ.Σ. και την σύμφωνη γνώμη της Εθνικής Αναλογιστικής

Αρχής, εγκρίνεται η αύξηση των εισφορών του Κλάδου Εφάπαξ κατά 30 ευρώ για την επόμενη 20ετία 2015-2034 και 20 ευρώ για την επόμενη 30ετία, για την ενίσχυση των Ι.Κ. του Ε.Τ.Α.Ο., με αντίστοιχη μείωση του ποσού εισφοράς του Κλάδου Αλληλοβοήθειας.

- Κάθε νέο μέλος πληρώνει δικαίωμα εγγραφής ποσού είκοσι ευρώ (20 €) Εφάπαξ μαζί με την πρώτη εισφορά του.

- Σε περίπτωση που κάποιο μέλος καταβάλει υπερβάλλον ποσό πέραν της απαίτησης ασφαλιστικών εισφορών του ταμείου, το ποσό αυτό παραμένει στο Ταμείο προς συμψηφισμό με μελλοντικές εισφορές ή επιστρέφεται στον ασφαλισμένο κατόπιν αιτήματός του.

Με εκτίμηση,

Το ΔΣ του ΕΤΑΟ